



**CROSSOVER THRASH  
FROM SWITZERLAND**



# ELECTRONIC PRESS KIT

## RELEASES:

2018: Break Everything (EP)  
2023: ECOCIDE (Single)  
2024: AntiAct (Single)

## PLAYED WITH:

POWER TRIP (USA)  
EVIL INVADERS (BEL)  
SASQUATCH (GER)  
BURNING NITRUM (ITA)  
ANGRY AGAIN (CHE)  
BROKEN FATE (CHE)  
HELLVETICA (CHE)  
SHOTGUN (LIE)  
and many more!

## CONTACT US:

[contact@corpus-delicti.ch](mailto:contact@corpus-delicti.ch)

 @corpusdelictiofficial

 @corpusdelictiband

 @corpusdelictiofficial

## FIND MORE:

[www.corpus-delicti.ch](http://www.corpus-delicti.ch)  
[linktr.ee/corpusdelicti](https://linktr.ee/corpusdelicti)

## BIOGRAPHY (ENG & GER)

CORPUS DELICTI, founded in 2013, is a crossover thrash metal band that gained attention with their debut album „BREAK EVERYTHING“ (2018). They have played numerous concerts and opened for bands like POWER TRIP. Their new songs „ECOCIDE“ (2023) and „AntiAct“ (2024) are another example of their raw and rebellious music, which captivates the audience with energetic riffs and intense lyrics. CORPUS DELICTI is an emerging force in the metal scene, promising an unforgettable musical experience.

CORPUS DELICTI, gegründet 2013, ist eine Crossover-Thrash-Metal-Band, die mit ihrem Debütalbum „BREAK EVERYTHING“ (2018) für Aufsehen sorgte. Sie spielten zahlreiche Konzerte und eröffneten für Bands wie POWER TRIP. Ihre neuen Songs „ECOCIDE“ (2023) und „AntiAct“ (2024) sind weitere Beispiele für ihre rohe und rebellische Musik, die mit energiegeladenen Riffs und intensiven Texten das Publikum mitreisst. CORPUS DELICTI ist eine aufstrebende Kraft in der Metal-Szene und verspricht eine unvergessliche musikalische Erfahrung.

